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Geacht college, 
 

Recent hebben we onze economische visie vastgesteld, daarnaast loopt een onderzoek naar de 
Maatschappelijke waarde van het Vliegveld (MAA). Als VVD vinden we de werkgelegenheid van het vliegveld 
zeer belangrijk, met name omdat de indirecte werkgelegenheid ook nog eens een goede boost aan onze 
regio geeft. Nu loopt op dit moment een inspraakronde voor het rapport waar de Provincie Limburg 
opdracht toegegeven heeft. Op pagina 18 van de aangenomen economische visie staat dat de visie van de 
gemeenteraad: “Voor het zakelijk congrestoerisme is de internationale bereikbaarheid van de luchthaven 
Maastricht Aachen Airport een belangrijke randvoorwaarde”.  

Daarom hebben wij enkele vragen: 

1. Volgt het college de discussie over het vliegveld nauwlettend? 
2. Heeft u als college inbreng geleverd die recht doet aan de belangen van de gemeente Maastricht bij 

de provincie en de opstellers van het onderzoek? 
a. Zo niet, kunnen we erop vertrouwen dat u alsnog onze visie beschermt en opkomt voor de 

belangen Maastricht middels een passende zienswijze/lobby richting de Provincie en de 
onderzoekers? 

3. Bent u het met ons eens dat het de taak is van het college om de visie zo goed mogelijk uit te voeren 
en daarbij onze belangen zijnde de stad Maastricht hard moet verdedigen wanneer deze in het 
geding komen? 

4. Zou u de raad middels een RIB willen informeren over de acties die u onderneemt of gaat 
ondernemen om de Maastrichtse belangen nu en in de toekomst te beschermen, en updates te 
geven op sleutel momenten in het proces dat zich nu afspeelt bij MAA? 

 
Met vriendelijke groet, 

Guiseppe Noteborn  

Raadslid VVD Maastricht    


